



Styrelsemöte

Datum: 2018-04-12

Närvarande

Elena Pettersson
Magnus Görander
Kevin Rylander Nordberg
Philip Andersson
Joakim Byvik

Inledning

- § 1. **Mötets öppnande och behöriga utlysande**
Mötet öppnas 16:18 av Elena Pettersson
Styrelsen anser att mötet är behörigt utlyst
- § 2. **Val av mötespresidium**
Styrelsen beslutar att anse *Elena Pettersson* som mötesordförande, *Philip Andersson* som mötessekreterare och *Magnus Görander* som justerare.
- § 3. **Godkännande av dagordning**
Styrelsen beslutar att godkänna dagordningen med tillägget av en (1) övrig fråga.
- § 4. **Föregående Protokoll**
Ett protokoll att lägga till handlingarna *Protokoll_20180308*

Beslut

- § 5. **Budget för Tack & Hej**
Styrelsen beslutar att sätta budget om 350 kr per anmäld plus personalkostnader för Tack & Hej som äger rum den 14/6.
- § 6. **Inställning av Majblommegården**
Styrelsen beslutar att ställa in evenemanget på Majblommegården.

Rapport

- § 7. **Rapport från Alla**
Joakim:
Har arbetat med bostadsrapporten och verksamhetsplanen. Introduktionens förberedelser fortlöper. Problem med rekrytering. Samlat in åsikter från innergården angående ombyggnation på innergården.
- Kevin:
Varit i Varberg FoU-nämnden. Dag två handlade om UKÄ.
Är klar med två utvärderingar av två program på HB.
Workshop med verksamhetsplanen.
- Magnus:
The Kårner och verksamhetsplanen.

PK
MG



Elena:

Medlemsmöte för sektioner. Suttit med arbetshandboken. Lunch med A1 nya akademichef. Workshop med verksamhetsplanen. Samlat in åsikter från innergården angående ombyggnation på innergården. Varit på möte med Björn och Sebastian om Studentstad Borås och dess förväntningar. Arbetat med Tackmiddag.

Philip:

Skrivit på verksamhetsplanen. Varit på workshop om verksamhetsplanen.

Diskussionsärenden

§ 8. FUM – To Do

Att-göra-listan kommer under morgondagen (2018-04-13).

§ 9. Verksamhetsplan 18/19

Diskussion om uppföljning, ifall de bör skrivas in i verksamhetsplaner och i så fall var. Dokumentet kommer att redigeras kontinuerligt och avstämmas under kommande kårstyrelsemöten

§ 10. Bostadsrapport och revidering av åsiktsdokument

Bostadsrapporten ska under morgondagen (2018-04-13) skickas på remiss till högskolan. Under arbetet med bostadsrapporten har även visions – och åsiktsdokumentet arbetats med. IO och studenthälsan kommer specifikt få ta del av rapporten. Diskussion om vad som ska hända, och uppföljning, efter publicering. Rapporten ska skickas ut internt.

Mötet ajourneras 17:28

Mötet återupptas 17:31

PH
MG



Avslutning

§ 11. Övriga frågor

Examensmiddagen: Idag gick intresseanmälningsmail ut. Examensmiddagen blir den 2 juni.

§ 12. Nästa möte

24/04-18 16:15

§ 13. Mötets avslutande

Mötet avslutas 17:37

Elena Pettersson
Mötesordförande

Philip Andersson
Mötessekreterare

Magnus Görander
Justerare